
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 61. posiedzeniu Senatu 

w dniu 7 czerwca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Anny Zalewskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Szkoły położone na terenach wiejskich graniczących z miastami na skutek suburbanizacji zmagają się z 

napływem coraz większej liczby uczniów. Rok do roku liczba uczniów w rejonie rośnie często o kilkadziesiąt 

procent. Problem jest niezmiennie aktualny i został uwzględniony m.in. w rządowych dokumentach strate-

gicznych dotyczących zagospodarowania przestrzennego (powołano np. miejskie obszary funkcjonalne po-

zwalające samorządom miejskim i okalającym wiejskim na wspólne działania planistyczne i inwestycyjne.) 

Proszę o informację, czy Ministerstwo Edukacji Narodowej monitoruje wpływ procesu rozlewania się 

miast na tereny podmiejskie należące do gmin wiejskich na warunki, w których uczą się dzieci z tych obsza-

rów. Na jakie wsparcie mogą liczyć samorządy wiejskie w celu zapewnienia właściwych warunków do edu-

kacji? 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


